



# Product guide

D610, D611, D612 D613, T15, T20, T28, T30, T51, T70, T71, T72, T73, T74, T76, T77, T114 Wheeled toys

## IMPORTANT

Save these instructions for reference

### Recommended use

The smaller wheeled toys are recommended for children aged 1 year and older. The large trucks are recommended for older children ages 3 to 8.

### ⚠ WARNING

▲ This product is intended for use by children of immature judgment, therefore supervision is required at all times.

### ⚠ CAUTION

▲ Store indoors. These toys are not waterproof.

### The smaller toys consist of the following:

**D610** includes car and villager

**D611** includes car, van and 3 villagers

**D612** includes 2 cars, 2 vans and 6 villagers

**D613** includes 6 villagers

**T71** includes Tank truck and villager

**T72** includes Dump truck and villager

**T73** includes Artic (cab and trailer) and villager

**T74** includes Flatbed and villager

**T77** includes Fire truck (cab and trailer), 2 ladders and villager

**T70** Includes all five trucks, with 5 villagers

**T51** includes Helicopter and villager

**T76** includes Airplane and 3 villagers

### The large trucks consist of the following:

**T15** includes Artic (cab and box trailer with lid) and 2 villagers

**T20** includes Flatbed (cab and trailer) and 2 villagers

**T28** includes Coach and 2 villagers

**T30** includes Fire Engine, ladder and 2 villagers

**T114** includes the four large trucks and 8 villagers

If your shipment is incomplete, please contact customer service.

All of the packaging from this product is recyclable (cardboard and LDPE). Please recycle in accordance with local guidelines.

### Maintenance

Periodically inspect for cracks, breaks, loose parts, missing parts, and/or malfunctions. Remove the product from service when any condition develops that might make operation unsafe.

### Cleaning

Wipe with a damp cloth and mild detergent. Dry immediately. Leaving water or cleaning agent on the surface may damage the finish.

### Construction

The wooden components are manufactured from solid birch and birch plywood protected with a child-safe finish. The truck and airplane wheels are non-marking.

### User modifications

We cannot be responsible for modifications made by customers to our products in the field without our supervision, testing or evaluation.

### Ordering parts

To order replacement parts, contact customer service with a description of the part(s) needed and the ID code from the product.

**Use only replacement parts supplied by Community Playthings.**



# Gebrauchsanleitung

D610, D611, D612 D613, T15, T20, T28, T30, T51, T70, T71, T72, T73, T74, T76, T77, T114 Fahrzeuge

## WICHTIG

Bitte heben Sie diese Anleitung zum späteren Nachlesen gut auf.

## Verwendungsrichtlinien

Die kleineren Fahrzeuge sind für Kinder ab 1 Jahr geeignet. Die großen Fahrzeuge sind für Kinder von 3 bis 8 Jahren geeignet.

### ⚠️ ACHTUNG

▲ Diese Produkte sind für Kinder bestimmt. Kinder können die Folgen ihrer Handlungen oft nicht abschätzen. Eine Beaufsichtigung ist daher immer erforderlich.

### ⚠️ VORSICHT

▲ Im Innenbereich aufbewahren. Diese Spielzeuge sind nicht witterungsbeständig.

## Die kleineren Fahrzeuge bestehen aus Folgendem:

- D610 besteht aus Holzauto und Holzleut
- D611 besteht aus Holzauto, Holz-Minibus und 3 Holzleuten
- D612 besteht aus 2 Holzautos, 2 Holz-Minibussen und 6 Holzleuten
- D613 besteht aus 6 Holzleuten
- T71 besteht aus Tanklastler und Holzleut
- T72 besteht aus Kipplaster und Holzleut
- T73 besteht aus einem Sattelzug (Zugmaschine und Anhänger) und Holzleut
- T74 besteht aus einem Tieflader und Holzleut
- T77 besteht aus einem Feuerwehrauto (Zugmaschine und Anhänger) mit 2 Leitern und einem Holzleut
- T70 besteht aus allen fünf Lastwagen und 5 Holzleuten
- T51 besteht aus einem Helikopter und Holzleut
- T76 besteht aus Flugzeug und 3 Holzleuten

## Die großen Fahrzeuge bestehen aus Folgendem:

- T15 besteht aus einem Sattelzug (Zugmaschine und Anhänger) mit 2 Holzleuten

T20 besteht aus einem Tieflader (Zugmaschine und Anhänger) mit 2 Holzleuten

T28 besteht aus Bus und 2 Holzleuten

T30 besteht aus Feuerwehrauto, Leiter und 2 Holzleuten

T114 besteht aus den vier großen Fahrzeugen und 8 Holzleuten

**Im Fall einer unvollständigen Lieferung wenden Sie sich bitte an den Kundendienst.**

**Die Verpackung dieses Produkts ist recyclingfähig (Pappe und LDPE). Bitte halten Sie sich an die örtlichen Recyclingrichtlinien.**

## Wartung

Prüfen Sie das Produkt regelmäßig auf Risse, Brüche, lose Teile, fehlende Teile und Fehlfunktionen hin. Stellen Sie das Produkt außer Dienst, wenn sich ein Zustand entwickelt, der die sichere Benutzung fraglich erscheinen lässt.

## Reinigung

Mit einem feuchten Tuch und mildem Reinigungsmittel abwischen. Sofort abtrocknen. Wenn Wasser oder Reinigungsmittel auf der Oberfläche bleiben, kann der Lack beschädigt werden.

## Konstruktion

Die hölzernen Teile sind aus Birke massiv oder Birke Multiplex gefertigt und mit kindersicherem Wasserlack lackiert. Die Räder der Fahrzeuge und des Flugzeugs färben nicht ab.

## Veränderungen durch den Benutzer

Für Veränderungen, die Kunden an unseren Produkten ohne unsere Kontrolle, Tests und Bewertung vornehmen, können wir keine Verantwortung übernehmen.

## Bestellung von Ersatzteilen

Um Ersatzteile zu bestellen, wenden Sie sich bitte mit einer Beschreibung der benötigten Teile und der Identifikationsnummer des Produktes an den Kundendienst.

**Benutzen Sie nur Ersatzteile von Community Playthings.**